

Title (en)
Packaging.

Title (de)
Verpackung.

Title (fr)
Conditionnement.

Publication
EP 0363272 A1 19900411 (FR)

Application
EP 89402726 A 19891003

Priority

- GB 8823226 A 19881004
- GB 8914345 A 19890622

Abstract (en)

The present invention relates to the packaging of a product comprising a closed container containing the product, the container (1) comprising a cavity (3) which is formed by sealing together two layers or a plurality of layers of a non-rigid sheet (2) so as to define the cavity between them and a dispensing tube (4) having an inner end (5) which opens out inside the said cavity and an outer end (6) which is sealed from the outside by the said sheet in such a way that when used, the packaging can be opened by tearing the sealed part at the outer end of the dispensing tube and the product can run out through the tube. The assembled packagings and methods of preparing this packaging are also described. <IMAGE>

Abstract (fr)

La présente invention fait référence au conditionnement d'un produit comprenant un récipient fermé contenant le produit, le récipient (1) comprenant une cavité (3) qui est formée en scellant ensemble deux couches ou plusieurs couches d'une feuille non-rigide (2) pour définir la cavité entre elles et un tube dispensateur (4) ayant une extrémité interne (5) s'ouvrant à l'intérieur de ladite cavité et une extrémité externe (6) scellée de l'extérieur par ladite feuille de telle sorte que, lors de l'utilisation, le conditionnement puisse être ouvert en déchirant la partie scellée à l'extrémité externe du tube dispensateur et que le produit puisse s'écouler à travers le tube. Les assemblages du conditionnement et les procédés de préparation de ce conditionnement sont également décrits.

IPC 1-7
B65D 75/30

IPC 8 full level
B65D 75/32 (2006.01); **B65D 75/30** (2006.01); **B65D 75/62** (2006.01)

CPC (source: EP)
B65D 75/30 (2013.01)

Citation (search report)

- [X] US 3342326 A 19670919 - ZACKHEIM ELI A
- [X] US 3128920 A 19640414
- [Y] US 4165000 A 19790821 - PONCY GEORGE W
- [X] US 2962192 A 19601129 - VOLCKENING LLOYD I
- [A] EP 0106648 A1 19840425 - JOHNSEN JORGENSEN JAYPAK [GB]

Cited by
DE10307583A1; US7594908B2; JP2015083500A

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0363272 A1 19900411; AU 4232089 A 19900412; DK 485089 A 19900405; DK 485089 D0 19891003; FI 894674 A0 19891003;
FI 894674 A 19900405; IL 91560 A0 19900429; JP H02191170 A 19900727; JP H0349968 U 19910515; MA 21642 A1 19900401;
OA 09098 A 19911031; PT 91891 A 19900430; TN SN89106 A1 19910204

DOCDB simple family (application)

EP 89402726 A 19891003; AU 4232089 A 19890927; DK 485089 A 19891003; FI 894674 A 19891003; IL 9156089 A 19890907;
JP 25079189 A 19890928; JP 8956790 U 19900829; MA 21896 A 19890929; OA 59658 A 19891004; PT 9189189 A 19891003;
TN SN89106 A 19891003